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Készült: Nyírbogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. augusztus 31-i 
üléséről

Jelen vannak:
Balogh Tibor Zoltán polgármester
Hajzerné Oláh Ildikó
Terdik Tibor
Támba Borbála
Lisovszki Tamás
Buzák Zsolt képviselők

Tanácskozási joggal megjelent:  
Szentpéteri Szabolcs jegyző

Jegyzőkönyvvezető: 
Terdik- Kopják Bettina köztisztviselő

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Köszöntötte a megjelent képviselő-testület tagjait, valamint a tanácskozási joggal megjelentet. 
Tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy Szitár Emese képviselő asszony jelezte, hogy nem 
tud részt venni a mai testületi ülésen. Megállapította, hogy a képviselő-testület ülése 
határozatképes, mivel a megválasztott 7 fő testületi tagból 6 fő jelen van. 

Javasolta a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalását, valamint, a meghívóban 
nem szereplő további napirendi pontok tárgyalását:

10./ Előterjesztés a községi temetőben lévő urnafal körüli térkövezési munkálatokról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(szóbeli előterjesztés alapján)

11./ Előterjesztés a gyártelepi játszótéren árnyékolók vásárlásáról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

12./ Előterjesztés Makara Attila tájékoztatásával kapcsolatban
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(szóbeli előterjesztés alapján)

13./ Egyebek

A testület a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalását, valamint a kiegészítéseket 
6 igen szavazattal egyhangúan elfogadta.

Napirend (1. tsp.):
Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, tájékoztató a testület tevékenységét 
érintő fontosabb intézkedésekről, információkról szóló polgármesteri 
beszámolóról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)
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Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A hulladék elszállítására az Észak-Alföldi Környezetgazdálkodási Kft-t jelölte ki a Szabolcs-
Szatmár-Bereg Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 2017. szeptember 30-ig. Ha ezt a 
szerződést elfogadjuk, akkor ez a dolog 10 évre meg van oldva. A távközlési fém tornyot 
leadtuk a felvásárló telepen.

Terdik Tibor:
Mennyi pénz lett belőle?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
85 ezer forint.
A buszmegállókkal kapcsolatban a Napker Kft-vel meg lett kötve a szerződés, volt egyeztetés 
a Magyar Közút Zrt-vel és mondták, hogy Dombrádig megújul az út. Nem fér be a buszöböl a 
szökőkúthoz, a csapadékvíz el lesz vezetve az ABC-ig, folyóka lesz beépítve.

Lisovszki Tamás:
Az Óvoda utcán is olyan van.

Balogh Tibor Zoltán:
Igen, ülepítő lesz. Kovács Feriék elől elkerül a buszmegálló a volt TSZ iroda elé. Fellépő lesz 
ott, ha kész lesz, akkor elsz elvezetve a csapadékvíz. Zsuzsáék előtt is két házzal arrébb lesz, 
ott nagyobb a hely. A Kőrösi és a Dózsa utcánál is lehetne buszmegálló. Egyeztetéseket 
folytatunk a Magyar Közút Zrt-vel ez ügyben is. Kerepesiéktől is elkerül a buszmegálló, a 
másik oldalon is lesz, de kicsit visszább kerül. A KE-VÍZ 21 Zrt megkezdte az aszfaltozási 
munkálatokat, 2018. október végére kell elkészülni.

Terdik Tibor:
Hol kezdik meg a munkákat és mikor?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Több településen kezdik, folyamatosan haladnak. A játszótér műszaki átadás-átvételi eljárása 
megvolt. Javítást kértünk, amit már a kivitelező készre is jelentett. A nyári gyermekétkeztetés 
folyamatos volt. A közvilágítási lámpák javítását a biztosító fizeti. Az urnafallal kapcsolatos 
problémák meg lettek oldva, pénteken lesz az átadás-átvétel. A buszmegállók kialakítására 
határozat kell.

Lisovszki Tamás: 
Valamilyen ünnepélyes átadás lesz?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Mondjatok véleményt, jelentős dolgok ezek, fontos lenne, hogy legyen. Nem kis dolog ez egy 
település életében. A buszmegállók a falunap körül lesznek kész.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Elkészülnek addig?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Úgy néz ki. A kivitelező javasolta. A Kéki utca végén a buszmegálló 6 méteresre van 
tervezve, nem kell szerintem akkora.
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Lisovszki Tamás:
Nagyon nagy.

Támba Borbála:
Nem olyan nagy szerintem, sokan használják.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ha marad a mérete, kell oda egy támfal.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Úgy kell elhelyezni, hogy lehessen látni a kereszteződést. Nehézkes ott a közlekedés.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Áteresz kell akkor, 6 méteres PVC csőből.

Terdik Tibor:
Legyen úgy.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Biztonsági szempontból jó lenne.

Buzák Zsolt:
Úgy kell megcsinálni, hogy biztonságos legyen.

Terdik Tibor:
Először a barnakőszén pályázatról szavazzunk.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta. Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor:
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzottakkal együtt elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület számára.

További kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra bocsátja a napirendet.

A képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

89/2017.(VIII.31.) határozata

Települési önkormányzatok szociális tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő 
támogatás igényléséről

A Képviselő-testület:
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1./ a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 
kiegészítő támogatásra kiírt 2017.évi belügyminiszteri pályázat szerinti támogatás igénylését 
határozta el.

2./ Az önkormányzat az 1./pont szerint 936 q orosz barnakőszenet igényel.

3./ A támogatás igénybevétele céljából a támogatáson felül 500 Ft/q + ÁFA, összesen 
594360.-Ft önerőt biztosít. 

4./ A szociális célú orosz barnakőszénben részesülőktől ellenszolgáltatást nem kér.

5./ Felhatalmazza a polgármestert támogatási igénybenyújtásra, valamennyi kapcsolódó 
dokumentum aláírására, nyertes támogatási igény esetén a tüzelőanyag megvásárlására. 

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

                    
Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.

         Polgármester  Jegyző

A képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

90/2017.(VIII.31.) határozata

A Kéki utca végén található buszmegálló építésével kapcsolatban

A Képviselő-testület:

Elfogadja a 6 méteres buszmegálló építését.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

                    
Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.

         Polgármester  Jegyző

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az urnafallal kapcsolatban, szerintem akkor legyen az átadás, ha készen van.

Lisovszki Tamás:
Le kellene festetni a ravatalozó faszerkezetét átadásra. Egy tisztasági festés is kellene még a 
tél előtt.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Vince be is vállalta volna, de hetente füvet kell vágnia, nem volt ideje rá. Költséget 
határozzunk meg rá, vagy utólag elszámolunk.
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Lisovszki Tamás:
A fal is össze van repedezve.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Egyben kellene megcsinálni.

Buzák Zsolt:
Meg kell nézni, mitől süllyed.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A víz oda folyik, vasalni kellett volna a pilléreket.

Terdik Tibor:
Nem bontottuk el a régi ravatalozó részt. A két épületrész külön mozog. Rendbe tudjuk hozni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Minimum kétszer kell átkenni.

Terdik Tibor:
Nap is süti, ráfér már a festés is. A javaslatom az, hogy az átadást az októberi falunapon 
lehetne megoldani.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Az urnatemető miatt kellene, hogy átadjuk. Ha addig meghal valaki, sürgetni kellene. Ha a 
jövő héten rendben van, akkor mehet.

Lisovszki Tamás:
Az urnafal használatát határozzuk meg.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
5 perc szünetet rendelek el.

Szünet után folytatódik a testületi ülés.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Dönteni kell, hogy kérdezzük meg a kivitelezőt, hogy a virágtartót hol vette, mennyiért és mi 
veszünk-e. Parkosításról is gondoskodni kell, vásároljunk cserjéket? A már meglévő 
ravatalozó festéséről, felújításáról is szavazni kell.

A képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

91/2017.(VIII.31.) határozata

A községi temetőben lévő felújítási munkálatokról

A Képviselő-testület:
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1./ Az elkészült urnafal területére virágtartók elhelyezését határozta el.

2./ A már meglévő ravatalozó tisztasági festését, faszerkezetének átfestését határozta el.

3./ A ravatalozó, illetve urnafal körül cserjék ültetését határozta el.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

                    
Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.

         Polgármester  Jegyző

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Alá kellene betonozni a térkő alá. Ne kelljen már újra felbontani, ha most úgy is csinálják.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Alá kell.

Terdik Tibor:
Az árajánlatban nem úgy volt?

Lisovszki Tamás:
Könnyebb most megcsinálni.

Terdik Tibor:
A meglévő kripta tetőszerkezetének javítására is kérjünk árajánlatot.

A képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

92/2017.(VIII.31.) határozata

A Az urnafal körüli térkövezési munkákról

A Képviselő-testület:

A térkő burkolat alá betonozási munkálatok elvégzését határozta el.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

                    
Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.

         Polgármester  Jegyző

A képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének



251

93/2017.(VIII.31.) határozata

A községi temetőben lévő kripta tetőszerkezetének felújításáról

A Képviselő-testület:

1./ A községi temetőben lévő kripta tetőszerkezetének javítását határozta el.

2./ A javításra egyező tárgyú árajánlatok kérését határozta el. 

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

                    
Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.

         Polgármester  Jegyző

Lisovszki Tamás:
Kitől kérjünk ajánlatot?

Terdik Tibor:
Az iskola tetőszerkezetét Makai László csinálta.

Lisovszki Tamás:
Javasoljunk, aki tud. Az urnafalnál a szikkasztó árok körbekerítése fontos lenne.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ne menjen be oda senki, a drótkerítés csúnya.

Lisovszki Tamás:
Legyenek oszlopok lánccal, meg táblák kihelyezve.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ez összegben sem sok.

Támba Borbála távozik testületi ülésről, így 5 főre csökken a testület létszáma.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A testület így is határozatképes.

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

94/2017.(VIII.31.) határozata

A községi temetőben lévő szikkasztó árok körbekerítéséről

A Képviselő-testület:
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A községi temetőben lévő szikkasztó árok körbekerítését határozta el oszlopokkal, lánccal, 
valamint táblák kihelyezésével.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

                    
Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.

         Polgármester  Jegyző

Támba Borbála visszaérkezik testületi ülésre, így a testület létszáma 6 főre változik.

Lisovszki Tamás:
A gyártelepi játszóteret is körbe lehetne keríteni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Kérdeztem az ott lakókat, 10 emberből 8 azt mondja, hogy ne legyen. Idegenek nem járnak 
oda.

Lisovszki Tamás:
Kutyák bemennek, oda piszkítanak, ahova nem kellene. Valaki meg ha tehetné, a hinta mellé 
állna a kocsival, hogy csak át kelljen ülni.

Terdik Tibor:
Javaslom a körbekerítést.

Lisovszki Tamás:
Egy kerítésrész kellene, 3 oldala megvan. Máshol is úgy van, gondolkozzunk ezen.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Szebben mutatna egy olyan, mint ami a temetőn is lesz, mintha drótkerítés lenne.

Lisovszki Tamás:
Eltolt kapu is jó lenne.

Terdik Tibor:
A forgókapu?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Balesetveszélyes. Határozzunk el egy kerítést.

Lisovszki Tamás:
Kameráról is beszéltünk.

Lisovszki Tamás:
Még egy kérdés, a sportpark pályázat nyert, az hova fog kerülni? Nem kellene akkor kétszer 
keríteni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
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Kettőre pályáztunk, egy nyert. Próbálok lobbizni, ha nem lesz kettő, akkor el kell dönteni, 
hova kerüljön.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Nem lesz már pályázat?

Lisovszki Tamás:
A gyártelepen új most, lehetne ide a faluba. A zöldterület maradjon meg, fákban, cserjékben 
gondolkozzunk. A nyugati oldalról nincsenek fák.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A földlabdás hamarabb nő. Kb 6-7 darab kellene, ne húzzuk, halasszuk.

Lisovszki Tamás:
Fabarakkban lehetne a kamera, 2 db.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Ha már megnyitottuk a parkolót, akkor oda is kell kamera.

A képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

95/2017.(VIII.31.) határozata

A gyártelepi játszótér körüli munkálatokról

A Képviselő-testület:

1./ A gyártelepi játszótér területén kerítés építését határozta el.

2./ A kamerák beszerzésére egyező tárgyú árajánlatok kérését határozta el.

3./ Cserjék, fák ültetését határozta el a játszótér nyugati oldalára.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

                    
Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.

         Polgármester  Jegyző

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Van a Váci utca végén egy út, ami kivezet a Kéki útra, nagyon sok ott a szemét.

Lisovszki Tamás:
Nem használható az az út, benőtték a fák.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Kocsival nem lehet már ott elmenni.
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Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Gyerekjátéktól kezdve minden van ott. Ha körbekerítjük, csak a szemétlerakás helye változik, 
a probléma nem szűnik meg. Kamerákról is beszéltünk, lehet az hatásos lenne. Meg kell 
nézni, hogy ha az út melletti erdő magánterület, akkor fel kell szólítani a tulajdonost.

Lisovszki Tamás:
A kertekben a nyakig érő gazzal mit lehet kezdeni?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Belülre nem mehetünk, az út elejét levágjuk.

Terdik Tibor:
Bankos házakba se lehet bemenni.

Szentpéteri Szabolcs:
Közérdekű védekezést lehet elrendelni. Meg kell bízni egy vállalkozót, az önkormányzat 
kifizeti, és be kell hajtani a tulajdonoson, rá lehet terhelni az ingatlanra.

Lisovszki Tamás:
A lakosság felháborodása is jogos. Hozzám, ha jönnek, mondom nekik, hogy jelentsék be.

Buzák Zsolt:
A kerítést a saját dolgozók megoldják?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Igen, pénteken ott vagyunk, megnézzük.

A napirendhez további kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra bocsátja a 
napirendet.

A képviselő-testület 6 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-testületének

96/2017. (VIII.31.) határozata

Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, átruházott hatáskörben hozott 
döntésekről, tájékoztató a testület tevékenységét érintő fontosabb intézkedésekről, 

információkról szóló polgármesteri beszámolóról

 Képviselő-testület:

A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, átruházott hatáskörben hozott döntésekről, 
tájékoztató a testület tevékenységét érintő fontosabb intézkedésekről, információkról szóló 
polgármesteri beszámolót elfogadta.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.
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Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
                 Polgármester Jegyző

Támba Borbála jelezte, hogy mennie kell.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A testület továbbra is határozatképes 5 fővel.

Napirend (2. tsp.):
Előterjesztés Nyírbogdány település hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatásnak ellátására közszolgáltatási szerződés megkötésére
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság elnökét, 
hogy ismertesse a bizottság véleményét.

Támba Borbála Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság Elnöke: 
A napirendet a szociális bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testülete

97/2017. (VIII. 31.) határozata

Nyírbogdány település hulladékgazdálkodási közszolgáltatásnak ellátására közszolgáltatási 
szerződés megkötéséről

A Képviselő-Testület:

1./ Megbízza az Észak-Alföldi Környezetgazdálkodási KFT. (4400. Nyíregyháza, Benczúr tér 
7.) Nyírbogdány Község hulladékgazdálkodási közszolgáltatásnak ellátására.  

2./ A megbízás részleteit a határozathoz mellékelt közszolgáltatási szerződés tartalmazza.

3./ Meghatalmazza Balogh Tibor Zoltán polgármestert a közszolgáltatási szerződés aláírására.
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Felelős: polgármester

Határidő: azonnal

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
      Polgármester Jegyző

Napirend (3. tsp.):
Előterjesztés haszonbérleti szerződés felmondásáról és bérleti szerződés 
megkötéséről 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

98/2017. (VIII. 31.) határozata

Haszonbérleti szerződés felmondásáról

A Képviselő-Testület:

Az ALFA BIOENERGETIKAI KFT és Nyírbogdány Község Önkormányzata között 2010. 
november 29. napján létrejött haszonbérleti szerződést, amelyben Nyírbogdány 
Önkormányzat kizárólagos tulajdoni hányadát képező korábban nyírbogdányi 0167/20 hrsz 
alatti- ingatlanmegosztást követően nyírbogdányi 0167/23 hrsz alatti földterület tekintetében, 
határozott időtartamra. bérleti szerződést felmondja.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
      Polgármester Jegyző

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:
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Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

99/2017. (VIII. 31.) határozata

Bérleti szerződés megkötéséről

A Képviselő-Testület:

1./ A Lite Power Alföld 2016 Megújuló Energetikai Szolgáltató és Kereskedelmi Korlátolt 
Felelősségű Társaság (székhelye: 5000 Szolnok, Balassa Bálint utca 10. fszt. 1. ; 
cégjegyzékszáma: 16-09-017127; statisztikai számjel: 25839054-7022-113-16; adószám: 
25839054-2-16 ; képviseli: Gábli Orsolya, ügyvezető) részére a Nyírbogdány külterület 
0176/23 helyrajzi számú Ipari Park területének 11 ha 1054 m2 területű részét.

2./ A terület bérbeadásáról szóló részletes bérleti szerződés jelen határozat mellékletét képezi.

3./ Felhatalmazza Balogh Tibor Zoltán polgármestert a bérleti szerződés aláírására.

Határidő: azonnal

Felelős: polgármester
 
Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    Polgármester Jegyző

Napirend (4. tsp.):
Előterjesztés Nyírségi Vízgazdálkodási Társulat üzemeltetői szerződés 
megkötéséről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testületének
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100/2017. (VIII. 31.) határozata

Nyírségi Vízgazdálkodási Társulat üzemeltetői szerződés megkötéséről

A Képviselő-Testület:

1./ Nyírségi Vízgazdálkodási Társulat üzemeltetői szerződés megkötését határozta el.

2./ Felhatalmazza Balogh Tibor Zoltán polgármestert a szerződés aláírására.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    Polgármester Jegyző

Napirend (5. tsp.):
Előterjesztés Nyírbogdány Község közvilágításának üzemeltetésére 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

101/2017. (VIII. 31.) határozata

Nyírbogdány Község közvilágításának üzemeltetéséről 

A Képviselő-Testület:

1./ Nyírbogdány Község közvilágítási rendszerének üzemeltetésével megbízza a T-KLIMA.-
VILL BT (4511. Nyírbogdány, Ady E. u. 38.) vállalkozást.

2./ A megbízás részleteit az előterjesztéshez csatolt üzemeltetői szerződés tartalmazza.

3./ Felhatalmazza a polgármestert az üzemeltetői szerződése aláírására.

Határidő: folyamatos
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Felelős: polgármester

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    polgármester jegyző

Napirend (6. tsp.):
Előterjesztés Nyírbogdányban falunapi rendezvény megszervezéséről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 4 igen és 1 tartózkodás szavazattal a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

102/2017. (VIII. 31.) határozata

Nyírbogdány Községi falunap megrendezéséről

A Képviselő-Testület:

1./ Nyírbogdány Községi falunap megrendezését határozta el 2017. október 7-i dátummal.

2./ A rendezvény megszervezésére a tárgyévi költségvetésben foglaltak szerint 3.000.000.-ft 
költségkeretet biztosít.

3./ A Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére 50.000.-Ft támogatást nyújt.

4./ Felhatalmazza a polgármestert a falnapi rendezvénnyel kapcsolatos kötelezettségvállalások 
teljesítésre.

5./ A falunapi rendezvény elszámolását a 2017. novemberi testületi ülésen kell teljesíteni.

Határidő: folyamatos

Felelős: polgármester
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Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    Polgármester Jegyző

Napirend (7. tsp.):
Előterjesztés Kazinczy Ferenc Baptista Óvoda, Általános Iskola és 
Alapfokú Művészeti Iskola Igazgatója jelzéséről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

103/2017. (VIII. 31.) határozata

Kazinczy Ferenc Baptista Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola Igazgatója 
jelzéséről

A Képviselő-Testület:

1./ Kazinczy Ferenc Baptista Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola óvodai 
telephelyeinek játszótéri eszközeinek hibafeltárásáról készült jegyzőkönyvet megismerte.

2./ A jegyzőkönyvben foglaltak pótlására illetve a hiányosságok megszüntetésére vonatkozó 
részletes árajánlatot kér, ennek ismeretében intézkedik a játszóterek biztonságos 
működtetéséről.

Határidő: folyamatos

Felelős: polgármester

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    Polgármester Jegyző
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Napirend (8. tsp.):
Előterjesztés konzorciumi együttműködési megállapodás módosításáról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság elnökét, 
hogy ismertesse a bizottság véleményét.

Támba Borbála Szociális, Egészségügyi, Oktatási és Kulturális Bizottság Elnöke: 
A napirendet a szociális bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

104/2017.(VIII.31.) határozata

Konzorciumi együttműködési megállapodás módosításáról

A Képviselő-testület:

1./ A TOP-1.1.3-15-SB1-2016-00029 azonosítószámú Nyírbogdány helyi termelői piac című 
projekt megvalósítására 2016. december 22-én konzorciumi együttműködési megállapodás 
került aláírásra. 

2./ A konzorciumi együttműködési megállapodás módosítását határozta el, annak érdekében, 
hogy valamennyi konzorciumi partner részére a feladat- és felelősségi körök megfelelően 
szabályozásra kerüljenek.

3./ Felhatalmazza Balogh Tibor Zoltán polgármestert az előterjesztéshez csatolt konzorciumi 
együttműködési megállapodás módosításának aláírására.  

Felelős: polgármester
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Határidő: azonnal 

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.
                    

Balogh Tibor Zoltán sk.                                                 Szentpéteri Szabolcs sk.
        Polgármester      Jegyző

Napirend (9. tsp.):
Előterjesztés Művelődés Ház épület elektromos rendszer felújításáról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

105/2017.(VIII.31) határozata

Előterjesztés Művelődés Ház épület könyvtár részének elektromos rendszer felújításáról 

A Képviselő-testület:

1./ Székely Elek Művelődési Ház (Nyírbogdány, Fő u. 8) könyvtárának elektromos 
rendszerének teljes körű felújítását határozta el.

2./ A munkálatok elvégzéséhez megbízza a T-KLÍMA-VILL BT. 4511. Nyírbogdány, Ady u. 
38. szám alatti vállalkozást.

3./ Felhatalmazza a polgármestert a határozatban foglaltak végrehajtására. 

4./ A munkakezdés ideje: 2017. szeptember 18. Befejezése: 2017. szeptember 25.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.
    

Balogh Tibor Zoltán sk.                                              Szentpéteri Szabolcs sk.
       Polgármester                                                                     Jegyző
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Napirend (10. tsp.):
Előterjesztés a községi temetőben lévő urnafal körüli térkövezési 
munkálatokról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(szóbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.

Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

106/2017.(VIII.31.) határozata

 A községi temetőben lévő urnafal körüli térkövezési munkákról

A Képviselő-testület:

A térkő burkolat alá betonozási munkálatok elvégzését határozta el.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.
                    

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
         Polgármester  Jegyző

Napirend (11. tsp.):
Előterjesztés a gyártelepi játszótéren árnyékolók vásárlásáról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta.  Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke: 
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzott kiegészítésekkel együtt 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé.
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Kérdés hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra teszi fel a napirendet. 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány Község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

107/2017.(VIII.31.) határozata

A gyártelepi játszótéren árnyékolók vásárlásáról

A Képviselő-testület:

1./ A gyártelepi játszótéren 2 db árnyékoló vásárlását határozta el.

2./ Az árnyékoló típusa: sátortetős, 4 akácrönk oszlop tartószerkezettel, bitumenes zsindellyel, 
ára bruttó: 133.350.- Ft/db

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.
                    

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
         Polgármester  Jegyző

Napirend (12. tsp.):
Előterjesztés Makara Attila tájékoztatásával kapcsolatban
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(szóbeli előterjesztés alapján)

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Elmondta, hogy a napirendet a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 
megtárgyalta. Felkéri a Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság elnökét, hogy 
ismertesse a bizottság véleményét.

Terdik Tibor Pénzügyi és Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság Elnöke:
A napirendet a pénzügyi bizottság megtárgyalta és az ott elhangzottakkal együtt elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület számára.

További kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra bocsátja a napirendet.

5 igen szavazattal egyhangúan a képviselő-testület a következő határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

108/2017. (VIII. 31.) határozata

Makara Attila tájékoztatásáról

A Képviselő-Testület:
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Makara Attila Jóléti tó körül történt kaszálással kapcsolatos tájékoztatását tudomásul vette.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    polgármester jegyző

A képviselő-testület 3 igen, 2 tartózkodás szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

Nyírbogdány község Önkormányzata
Képviselő-Testületének

109/2017. (VIII. 31.) határozata

Makara Attilával szembeni kártérítésről

A Képviselő-Testület:

A pénzügyi bizottsági ülésen elhangzottakat elfogadja – mely szerint semmilyen kártérítési 
igénnyel nem él az Önkormányzat Makara Attilával szemben.

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk. Szentpéteri Szabolcs sk.
    polgármester jegyző

Napirend (13. tsp.):
Egyebek

Buzák Zsolt:
A pénzügyi bizottság ülésén feltett kérdésekre mikor lesznek válaszok? Áprilisban volt az 
ellenőrzés.

Terdik Tibor:
Elő kell terjeszteni.

Buzák Zsolt:
Idén a költségvetésbe volt építve a jutalom, de egy fő nem kapott. Úgy tudom ez mindenkire 
vonatkozott.

Szentpéteri Szabolcs:
Mindenki megkapta.

Buzák Zsolt:
Amikor betekintést kértem láttam, hogy egy ember nem kapott. A Tűzoltó Egyesületnek volt 
egy kérelme, támogatást kértek. Úgy emlékszem az volt a baj vele, hogy nem az 
önkormányzat részére érkezett az árajánlat. Azzal mi a helyzet?

Szentpéteri Szabolcs:
Folyamatban van az ügy, kértünk 3 egyező tárgyú árajánlatot.
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Buzák Zsolt:
A Jóléti tó környékén a szemétszállítással mi a helyzet? Történt azóta valami?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Árajánlatot kell kérni rakodógépre, úgy volt, hogy a testület küld cégeket, akitől kérjük.

Buzák Zsolt:
Értesítettétek egyáltalán a céget, hogy van egy nyertes pályázata?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nem, mert itt megrekedt a dolog.

Buzák Zsolt:
Ez nem korrekt.

Lisovszki Tamás:
Gondolom a Nyír-Flop 2 nap alatt elvitte volna.

Buzák Zsolt:
Nem olyan régen le szerettem volna adni egy iratot, első percben nem volt tiszta, hogy ki 
veszi át az iratot. Legyen már tiszta ez a dolog.

Szentpéteri Szabolcs:
A kérelmet bárki átveheti, aki ott van. Postai küldeményt 2 embernek van meghatalmazása 
átvenni rajtunk kívül.

Lisovszki Tamás:
Tőlem sem vettek át levelet, tértivevényes levelet sem. Egy hivatalban nem így kellene 
működnie a dolgoknak.

Buzák Zsolt:
Juhász Zoliék előtt a buszmegálló magánterületen van, nem önkormányzatin.

Szentpéteri Szabolcs:
Igazolta valaki a tulajdonjogát?

Hajzerné Oláh Ildikó:
Jelezte a tulajdonos?

Terdik Tibor:
Juhász Zolié?

Hajzerné Oláh Ildikó:
A régi nem zavarta, csak ez az új?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Én nem láttam tulajdoni lapot. Szerintem nincs kiméretve, keresse meg a tulajdonos az 
önkormányzatot. Én jóhiszeműen jártam el, a földterület nem lett tisztázva.

Buzák Zsolt:
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A Clear Star Kft-s szerződés felül lett vizsgálva? Mégiscsak megéri üzemeltetni? Meg lett 
nézve? Ha felmondjuk a szerződést, milyen hátránnyal jár?

Szentpéteri Szabolcs:
Semmilyen hátránnyal nem jár, elég jól megnéztük, amikor megkötöttük a szerződést. A 
főzésnek folyamatosnak kell lenni. Pályázati eljárást kell folytatni, ha felmondjuk.

Terdik Tibor:
Átnéztük már, egyszer volt róla szó, hogy bontsuk fel, utána meg az volt, hogy jó lesz. Idén 
nem is jöttek pénzért.

Buzák Zsolt:
Tavaly a karácsonyi csomag az utolsó percben volt, már most kellene ezen gondolkozni. 
Akarja a testület vagy nem?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Részemről mehet a dolog. Meg kellene kérdezni, hogy melyik a jobb? Utalvány vagy 
csomag? A többség döntsön.

Buzák Zsolt:
Az a jó, ha itt a településen van megoldva. Többen elégedetlenkedtek, mégis átvették a 
csomagot.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Nem annak örült a lakosság, amit kapott, hanem kötekedett.

Buzák Zsolt:
Kamerák telepítéséről volt szó. Sikerült valamit intézni?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Demecserből kaptunk választ, eljönnek majd egyeztetni.

Szentpéteri Szabolcs:
Személyesen jönnek majd el a rendőrségtől egyeztetni. Ott is működik ez, néznék a 
rendőrségen is, meg itt is lehetne.

Buzák Zsolt:
Következő testületi ülésre eljöhetnének.
A kamerán a hanggal kapcsolatban jelezném, hogy összefutottam Demjén Gáborral, ő már 
próbált ilyet. Neki van program, amivel fel lehet hangosítani. Legközelebb, ha feltöltés van, 
szóljunk Gabinak.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Géptől is függ, az én hangomat mindig lehet hallani.

Buzák Zsolt:
Jó gépen se hallatszik.

Lisovszki Tamás:
A Polgárőr Egyesületnek volt egy kérelme, az miért nem került be?
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Balogh Tibor Zoltán polgármester:
A postaládába dobta be Laci, jeleztem neki, hogy beszélek a kutassal. De még nem sikerült 
utolérnem.

Lisovszki Tamás:
Rejtélyes dolgok ezek, ki állítja össze a testületi anyagot?

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Együtt rakjuk össze az anyagot, ebben semmilyen szándékosság nem volt.

Lisovszki Tamás:
A Tűzoltó Egyesületnek úgy volt, hogy megnézik a garázst.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Sinka Józsi felmérte, egyeztetett Tamással, én több információt nem kaptam. Sok a dolga a 
két karbantartónak. Sajnos nincs bent közfoglalkoztatottként olyan ember, akit rá lehet ültetni 
a traktorra. A munkák 60-70 %-át karbantartási dolgok teszik ki. 

Lisovszki Tamás:
A munkaerővel kapcsolatban, a karbantartói létszámot hogy lehet bővíteni?

Szentpéteri Szabolcs:
2 lehetőség van. A képviselő-testület létrehoz álláshelyet, vagy egy nonprofit kft-t megbízunk, 
akinek fizetünk a munkáért.

Lisovszki Tamás:
Még 2 embert fel kellene venni, akire bármit rá lehet bízni.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Beszélgettünk már erről, de nem egyszerű munkaerőt találni, közfogiból is kiesett már az, 
akinek szakmája van. A közfoglalkoztatás is azért hiányos, mert nincs munkaerő. Meg lehet 
kérdezni a helyi gazdálkodókat is. Tudja valaki Szurovcsákéknál mennyit keres egy traktoros?

Terdik Tibor:
Én tudom, nettó 350.000.-Ft-ot.

Balogh Tibor Zoltán polgármester:
Emmuska küldött meghívót Tiszabogdányból, hívja a testületet is. Rahón lesz sajtfesztivál. 
Kinek jó ez? Magyar Zoltán keresett meg, hogy ő jönne velünk, ne menjen külön kocsival. 
Aki szeretne jönni, legkésőbb holnapig jelezzen már vissza.

Szentpéteri Szabolcs:
Bejelentenivalóm van a képviselő-testületnek. A holnapi naptól saját kezdeményezésre 
megszűnésre kerül a közszolgálati jogviszonyom, és ezzel egy időben a jegyzői 
megbízatásom is Nyírbogdány községben. Ez a döntés azért született, mert úgy érzem, az 
elmúlt időszak eseményei miatt nem áll rendelkezésre az a közbizalom, ami a jegyzői munka 
ellátásának alapvető feltétele. Kisebb részben egészségügyi okai is vannak. Azt szeretném 
még mondani, hogy már ezt Polgármester Úrral megbeszéltem, a folyamatban lévő ügyekben 
segíteni fogok, akár személyes közreműködéssel is, díjazás nélkül persze. Azt már nem fogom 
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tudni vállalni, hogy reggeltől estig itt leszek, de ha kell, a lehetőségeimhez mérten segíteni 
fogok.

Buzák Zsolt:
Én ennek nem örülök, sajnálom.

Hajzerné Oláh Ildikó:
Szerintem senki nem örül.

Lisovszki Tamás:
Az őszinte szó, ami ki akar jönni, az az, hogy gratulálok, és elismerésem.

További kérdés, hozzászólás nem volt, a polgármester a képviselő-testület ülését bezárta.

K. m. f

              
 Balogh Tibor Zoltán sk.                                                 Szentpéteri Szabolcs sk.
      polgármester                                                                   jegyző
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Nyírbogdány Község Önkormányzata Képviselő – testületének 2017. augusztus 31-i 
üléséről

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E

a . ) T á r g y s o r o z a t

b . ) H a t á r o z a t a i :  89  –  109

T á r g y s o r o z a t

1./ Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, átruházott hatáskörben hozott 
döntésekről, tájékoztató a testület tevékenységét érintő fontosabb intézkedésekről, 
információkról szóló polgármesteri beszámolóról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

2./ Előterjesztés Nyírbogdány település hulladékgazdálkodási közszolgáltatásnak ellátására 
közszolgáltatási szerződés megkötésére
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

3./ Előterjesztés haszonbérleti szerződés felmondásáról és bérleti szerződés megkötéséről 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

4./ Előterjesztés Nyírségi Vízgazdálkodási Társulat üzemeltetői szerződés megkötéséről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

5./ Előterjesztés Nyírbogdány Község közvilágításának üzemeltetésére 
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

6./Előterjesztés Nyírbogdányban falunapi rendezvény megszervezéséről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

7./ Előterjesztés Kazinczy Ferenc Baptista Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti 
Iskola Igazgatója jelzéséről
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)
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8./ Előterjesztés konzorciumi együttműködési megállapodás módosításáról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

9./ Előterjesztés Művelődés Ház könyvtár épület elektromos rendszer felújításáról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

10./ Előterjesztés a községi temetőben lévő urnafal körüli térkövezési munkálatokról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(szóbeli előterjesztés alapján)

11./ Előterjesztés a gyártelepi játszótéren árnyékolók vásárlásáról
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(írásbeli előterjesztés alapján)

12./ Előterjesztés Makara Attila tájékoztatásával kapcsolatban
Előadó: Balogh Tibor Zoltán polgármester
(szóbeli előterjesztés alapján)

13./ Egyebek

Nyírbogdány, 2017. augusztus 31.

Balogh Tibor Zoltán sk.
     polgármester 


